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Områdebestyrelsen Hornsherred 

   

 
Dagsorden til møde 

Den 14. oktober 2020 kl. 19-21    
 

MØDEDELTAGERE  
Pernille Skov Andersen, Savannen 
Fasseha Rehman, Kragebakken – afbud 
Jacques Bandier, Krabbedam 
Peter Nors Hansen, Dagplejen - afbud 
Sisse Lauridsen, Solstrålen 
Henrik Knudsen, Pilehuset 
Julie Gudsøe, Slotsgården – afbud  
Merethe Thoudahl, Gerlev 
Jon Melby Andersen, Bakkegården 
Lene Olsen, personalerepræsentant 
Åse Hansen, personalerepræsentant 
Jette Kjærulf, pædagogisk leder 
Ulla Larsen, områdeleder 

 

 

 

 

 

 

 Referat 
Sag nr. 1  Nyt fra områdeleder, bestyrelsesformand og husråd 

Opfølgning fra sidst. Minimumsnormering 

Bestyrelsen har afventet en forklaring af hvad minimumsnormeringen 

indeholder. Afklaring skal ske mellem BUPL, KL og Frederikssund kommune. 

Mødet har været aflyst grundet COVID-19. KL aflyste. Afventer derfor fortsat. 

 

Puljemidler fra Staten 

Alle landets kommuner har fra Staten fået nogle puljemidler til at opnå 

minimumsnormering. Puljemidlerne er givet ud til ekstra normering i dette 

efterår. Ulla har sammen med lederne i børnehusene aftalt, hvordan timerne 

er blevet fordelt. Det har været godt for børnehusene at få denne ekstra 

normering. Det forventes, at der de kommende år tilføres flere midler for at 

opnå minimumsnormering. 

 

Leder i Vandkunsten 

Lederstilling til Vandkunsten er slået op igen. Susan fra kragebakken varetager 

ledelse i Vandkunsten, indtil der er ansat en ny leder.  
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 Referat 
 

Nye styrket læreplaner 

Nye styrket læreplaner skulle være færdige nu, men grundet COVID-19 er 

færdiggørelse udskudt til årsskiftet. Planerne skal evalueres i 2022. 

 

Hverdagen nu med COVID-19 

- Legestuen er startet op igen.  

 

- Aktiviteter i børnehusene foregå fortsat mest muligt udendørs. Det tilpasses 

efter vejr. Grupperne er fortsat stueopdelte, dog ikke i ydertiderne.  

 

- Det er ifølge retningslinjerne muligt, at forældre kan komme ind i 

børnehusene, dog er der fortsat mange restriktioner som skal overholdes, 

hvorfor det i børnehusene tilpasse til det enkelte hus.  

Nogle børnehuse har afprøvet forskellige modeller, hvor forældrene kom mere 

indendørs. Det viste sig dog hurtigt, at det var svært at opretholde 

restriktionerne og forældrene er derfor fortsat mindst muligt indendørs.   

 

- Der afholdes igen forældre samtaler. 

 

- Der er endnu ikke fælles morgenmad, men der tilbydes morgenmad til de 

børn der har behov for det. 

 

- Der er ikke særlig rengøring i børnehusene mere. Der er dog fortsat meget 

opmærksomhed på området. 

Rengøring er inkluderet i hverdagen i løbet af dagen, hvor personalet udfører 

rengøring af kontaktflader, legetøj og køleskabe.  

 

- Forældremøder afholdes fortsat ikke. 

 

- Valg til husråd og bestyrelse afholdes ikke på forældremøder som vanligt. 

Det forventes, at valg kan afholdes over Tabulex.  

 

Fra bestyrelsesformand 

- Afstemning om madordning. Der plejer at være afstemning om madordning i 

efteråret. Det er endnu uvist om afstemningen gennemføres grundet COVID-

19 

 

Husråd 

- Intet nyt fra husråd 

 

Sag nr. 2  Udveksling af erfaringer vedr. corona-genåbning i et 

personale/børne/forældre-perspektiv 

Ulla fremlægger nogle af der erfaringer som personalet har tilkendegivet:  

- Børnene leger godt udenfor 

- Færre konflikter 

- Børnene trives i små grupper 

- Mere nærvær, andre børnerelationer  

- Børnene er kreative og opfindsomme med de ting de har til rådighed 
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- Mindre sygdom blandt både børn og personale 

- Morgenmad. De fleste børn har spist hjemmefra og det har givet bedre og   

mere tid til børnene om morgenen.  

- Aflevering og afhentning. Har fungeret godt i alle børnehusene. 

 

Bestyrelsesmedlemmer fremlægger erfaringer fra forældre og børn: 

- Aflevering og afhentning. Mange forældre oplever mere nærvær omkring    

aflevering og afhentning end tidligere. Det har fungeret godt med udendørs 

aflevering og afhentning.  

Det er rart når der afleveres ved ”egen” dør børnene føler sig mere trygge.  

- Morgenmad. Der kan være en motivation for børnene at komme til 

morgenmad.  

- Kommunikation via tabulex. Der er meget forskel på, hvad der i de enkelte 

børnehuse bliver kommunikeret ud via tabulex. Forældre efterspørger at 

ændringer i retningslinjer hurtigt kommunikeres ud i forhold til nye tiltag eller 

tiltag der ændres eller fjernes.   

Det har været meget forskelligt, hvor meget de enkelte børnehuse har skrevet 

på tabulex om dagens- eller ugens aktiviteter. Forældre til børnehavebørn 

angiver, at have et mindre behov for oplysninger. Hvor imod forældre til  

vuggestue og dagpleje børn efterspørger et dagligt lille resume, for at kunne 

hjælpe deres børn med dialog om dagens aktiviteter. Mange børnehavebørn 

kan fortælle mere eller mindre om dagens aktiviteter.  

 

Ud fra ovennævnte erfaringer drøftes det, at områdebestyrelse ved kommende 

møder kan tale om afleverings og afhentningssituation. Det kan komme på 

dagsorden når vi ved lidt mere om permanente tilstande ift. COVID-19 

situationen.  

 

Ved de kommende husråds møder opfordres der til, at husrådene i hvert 

børnehus drøfter erfaringer fra dagligdagen med COVID-19 restriktioner.   

 

Sag nr. 3  Høring vedr. budget 2021-24 

Områdebestyrelsen har udarbejdet høringssvar, som er sendt. 

 

Sag nr. 4  Børnetrivselsundersøgelse 2019 – drøftelse.  

Gennemgang af undersøgelsen. Svar procenten var fin i vores område.  

Undersøgelsen er taget op i de enkelte børnehuse, og der er udarbejdet 

handleplaner for de enkelte børnehuse. 

 

Sag nr. 5  Indsigt i beregning af minimumsnormering 

Områdebestyrelsen ønsker større indsigt i hvordan minimumsnormering 

beregnes. Dette tilskrives i høringsmateriale. 
 

 


